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Dz.18.0021.36.2016 
Podsumowanie: 

 

XXXVI sesja VII kadencji  

w dniu 15 maja 2017 r. 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 443 (projekt uchwały Komisji Rewizyjnej) w sprawie przyjęcia „Rocznego 

sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków 

przeznaczonych na realizację zadań Dzielnicy XVIII Nowa Huta za rok 2016”. 

Druk nr 444 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie opinii do zbycia części działki nr 29/4 

obr. 35 w Krakowie. 

Druk nr 445 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie  opinii do ustanowienia prawa 

użytkowania  - działka nr 175/6 obr. 34 w Krakowie. 

Druk nr 446 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie w opinii do ustanowienia prawa trwałego 

zarządu - działki nr 516/1, 516/6 obr. 46 w Krakowie. 

Druk nr 447 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie w opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Zespół Szkół Ogólnokształcących Sportowych nr 1 umowy najmu pod stację bazową 

telefonii cyfrowej. 

Druk nr 448 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie nadania Zespołowi Szkół Zawodowych  

nr 2 w Krakowie. 

Druk nr 449 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017. 

Druk nr 450 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017. 

Druk nr 451 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2018. 

Druk nr 452 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wpisania do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w latach 2017 - 2018. 

Druk nr 453 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie zmiany podziału środków finansowych na 

zadania pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2017. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
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Podjęte uchwały:  
 

 

XXXVI/414/17 w sprawie przyjęcia „Rocznego sprawozdanie z bieżącej działalności 

Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na 

realizację zadań Dzielnicy XVIII Nowa Huta za rok 2016”.    

XXXVI/415/17 w sprawie opinii do zbycia części działki nr. 29 / 4 obr. 35 w Krakowie 

XXXVI/416/17 w sprawie opinii do ustanowienia prawa użytkowania – działka nr 175/6 

obr. 34 w Krakowie 

XXXVI/417/17 w sprawie opinii do ustanowienia prawa trwałego zarządu – działki nr 

516/1, 516/6 obr. 46 w Krakowie 

XXXVI/418/17 w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących Sportowych nr 1 umowy najmu pod stację bazową 

telefonii cyfrowej. 

XXXVI/419/17 w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół Zawodowych nr 2 w 

Krakowie.  

XXXVI/420/17 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017.   

     XXXVI/421/17 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017. 

     XXXVI/422/17 w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2018 

     XXXVI/423/17   w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do 

realizacji w latach 2017-2018.  

     XXXVI/424/17 w sprawie zmiany podziału środków finansowych na zadanie pn. 

„Obsługa Dzielnic” na rok 2017. 
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Dz-18.0021.36.2017 

 

PROTOKÓŁ 

XXXVI  SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
 

XXXVI sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 15 maja 2017 r. w 

siedzibie Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

  

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych – zał. nr 1, 

2) Autopoprawka zarządu do projektu uchwały na Druku Nr 450 – zał. nr 2, 

3) Autopoprawka zarządu do projektu uchwały na Druku Nr 451 – zał. nr 3, 

4) Oryginały uchwał – zał. nr 4. 

 

XXXVI sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie 

przywitał obecnych na sali i stwierdził quorum.  

 

W sesji uczestniczyli Mieszkańcy os. Branice protestujący przeciwko uruchomieniu toru przy 

ul. Rzepakowej oraz Mieszkańcy os. Centrum B. 

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną lub doręczony do skrytek wraz z zaproszeniem na sesję. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

4. Informacja na temat działań Straży Miejskiej Oddział III Nowa Huta w roku 2016.  

5. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 443 (projekt uchwały Komisji Rewizyjnej) w sprawie przyjęcia „Rocznego 

sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków 

przeznaczonych na realizację zadań Dzielnicy XVIII Nowa Huta za rok 2016”. 

Druk nr 444 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie opinii do zbycia części działki nr 29/4 

obr. 35 w Krakowie. 

Druk nr 445 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie  opinii do ustanowienia prawa 

użytkowania  - działka nr 175/6 obr. 34 w Krakowie. 

Druk nr 446 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie w opinii do ustanowienia prawa trwałego 

zarządu - działki nr 516/1, 516/6 obr. 46 w Krakowie. 

Druk nr 447 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie w opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Zespół Szkół Ogólnokształcących Sportowych nr 1 umowy najmu pod stację bazową 

telefonii cyfrowej. 

Druk nr 448 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie nadania Zespołowi Szkół Zawodowych  

nr 2 w Krakowie. 

Druk nr 449 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017. 
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Druk nr 450 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017. 

Druk nr 451 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2018. 

Druk nr 452 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wpisania do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w latach 2017 - 2018. 

Druk nr 453 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie zmiany podziału środków finansowych na 

zadania pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2017. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Prowadzący wycofał punkt 4. Informacja na temat działań Straży Miejskiej Oddział III Nowa 

Huta w roku 2016 z projektu porządku obrad. 

Numeracja pozostałych punktów ulega zmianie.  

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad (pkt 

4) projektów uchwał wg kolejności wprowadzania na sesję: 

 

Druk nr 450 (projekt uchwały zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2017. 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało         –     20 radnych 

Przeciw        -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 451 (projekt uchwały zarządu) w sprawie wstępnego rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2018. 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 

Za głosowało         –     20 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 452 (projekt uchwały zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wpisania do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w latach 2017 - 2018. 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 20 radnych 
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Za głosowało         –     20 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 453 (projekt uchwały zarządu) w sprawie zmiany podziału środków finansowych na 

zadania pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 2017. 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad XXXVI sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XXXV sesji 

Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXXV sesji został przyjęty. 

 

Prowadzący udzielił głosu mieszkańcom os. Branice, który przedstawili problemy związane   

z działalnością niedawno uruchomionego toru samochodowego przy ul. Rzepakowej w dniu 1 

maja 2017 r., jeżdżące samochody generują przeraźliwy hałas, przy inwestycji  brak ekranów 

akustycznych.  

Mieszkańcy wnieśli o wykonanie pomiarów natężenia hałasu na granicy obiektu przy udziale 

przedstawicieli mieszkańców, inwestycja jest niezgodna z zapisami planu zagospodarowania 

przestrzennego.   

Przewodniczący przypomniał, że mieszkańcy brali udział w posiedzeniu Komisji Planowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczego, na którym 

omówiono problem. 

Zarząd wystąpił z pismami do Państwowej Inspekcji Sanitarnej w Krakowie oraz Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska w Krakowie z wnioskiem o wykonanie wymaganych 

pomiarów poziomu hałasu. 

W dyskusji głos zabrali: mieszkaniec, Marek Kurzydło, Krystyna Frankiewicz, mieszkaniec, 

Krystyna Frankiewicz, mieszkaniec, Krystyna Frankiewicz, mieszkaniec, Józef Szuba, 

mieszkaniec, Stanisław Moryc, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, mieszkaniec, 

Marian Baś, Stanisław Moryc, mieszkaniec, Stanisław Moryc, mieszkaniec, Stanisław Moryc. 



 6 

Wnioski o sprawdzenie pozwolenia na budowę oraz definicji „wolna jazda”. 

 

Następnie Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcom os. Centrum B. 

Mieszkaniec zgłosił problem braku miejsc parkingowych przy bloku nr 11 oraz 

zamontowania słupków blokujących wjazd samochodów przy garażach.   

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował o pracach jakie zostaną wykonane w osiedlu 

w bieżącym roku.  

W dyskusji na temat koniecznych prac remontowych, niewystarczających środków 

finansowych oraz sposobu ich rozdziału głos zabrali: Krystyna Frankiewicz, Józef Szuba, 

Krystyna Frankiewicz, Kacper Rosa, mieszkaniec, Krystyna Frankiewicz, mieszkaniec, 

Krystyna Frankiewicz, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, 

Marian Baś, Kacper Rosa, Katarzyna Kapelak-Legut, mieszkaniec, Stanisław Moryc, 

mieszkaniec, Stanisław Moryc, mieszkaniec, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Edward 

Wurst, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Edward Wurst, Stanisław 

Moryc, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Józef Szuba, Marian Baś, Stanisław Moryc, Marian 

Baś.   

Radny Józef Szuba i Andrzej Kowalik zgłosili wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

 
Przystąpiono do procedowania uchwał: 

 

Druk nr 443 - projekt Komisji Rewizyjnej – referent Adam Krztoń. 

 

- w sprawie przyjęcia „Rocznego sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz poziomu 

rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację zadań Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

za tok 2016”  

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Józef Szuba, Krystyna Frankiewicz, 

Józef Szuba, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Kapelak-Legut, Stanisław 

Moryc, Marian Baś, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Edward Wurst, Stanisław 

Moryc. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –     13 radnych 

Przeciw         -       3 radny 

Wstrzymało się      -       0 

3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/414/17. 

 

Druk nr 444 - projekt Zarządu – referent Marek Kurzydło, Stanisław Moryc, pozytywna 

opinia Komisji Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

- w sprawie opinii do zbycia części działki nr 29/4 obr. 35 w Krakowie.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 15 radnych 

Za głosowało         –     15 radnych 

Przeciw         -       0 
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Wstrzymało się         -       0 

3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/415/17. 

 

Radna Marta Bielecka przekazała Radzie Dzielnicy podziękowania Fundacji Promocji Nowej 

Huty za wsparcie.   

 

Prowadzący ogłosił 15 minut przerwy do godz. 19.45. 

 

Po przerwie        

 

Przystąpiono do procedowania projektów uchwał. 

 

Druk nr 445 - projekt Zarządu – referent Marek Kurzydło, Stanisław Moryc, pozytywna 

opinia Komisji Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

- w sprawie opinii do ustanowienia prawa użytkowania - działka nr 175/6 obr. 34 w 

Krakowie.  

W dyskusji głos zabrali radni: Edward Wurst, Marek Kurzydło. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –     16 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się       -       0 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/416/17. 

 

Druk nr 446 - projekt Zarządu – referent Marek Kurzydło, Stanisław Moryc, pozytywna 

opinia Komisji Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

- w sprawie opinii do ustanowienia prawa trwałego zarządu - działki nr 516/1, 516/6 obr. 46 

w Krakowie.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymał się         -       0 

3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/417/17. 

 

Druk nr 447 - projekt Zarządu – referent Marek Kurzydło, Stanisław Moryc, pozytywna 

opinia Komisji Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

- w sprawie opinii dla wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół Ogólnokształcących 

Sportowych nr 1 umowy najmu pod stacje bazową telefonii cyfrowej.  

W dyskusji głos zabrali radni: Bogumiłą Drabik, Beata Poszwa, Bogumiła Drabik, Beata 

Poszwa. 
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Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     10 radnych 

Przeciw         -       5 radnych 

Wstrzymało się       -       2 radnych 

3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/418/17. 

 

Druk nr 448 - projekt Zarządu – referent Monika Fiołek, Stanisław Moryc, pozytywna opinia 

Komisji Edukacji. 

 

- w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół Zawodowych nr 2 w Krakowie.  

Wyniki głosowania: 

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Marian Baś, 

Stanisław Moryc. 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymał się        -       1 radny 

8 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/419/17. 

 

Druk nr 449 - projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, pozytywna opinia Komisji 

Edukacji. 

 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2017. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 15 radnych 

Za głosowało         –     15 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się       -       0 

5 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/420/17. 

 

Druk nr 450 - projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc. 

 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2017. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła autopoprawka Zarządu (zał. nr 2), która będzie 

procedowana. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z Autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –     16 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

4 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/421/17. 
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Druk nr 451 - projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc. 

 

- w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

XVIII Nowa Huta na rok 2018. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła autopoprawka Zarządu (zał. nr 3), która będzie 

procedowana. 

W dyskusji głos zabrali radni: Adam Krztoń, Stanisław Moryc, Adam Krztoń, Stanisław 

Moryc, Krystyna Frankiewicz, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, Stanisław 

Moryc, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, 

Stanisław Moryc, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Kacper 

Rosa, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, Stanisław Moryc, Marian Baś, Marek Kurzydło, 

Stanisław Moryc, Józef Szuba. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z Autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 13 radnych 

Za głosowało         –     13 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

7 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/422/17. 

 

Druk nr 452 - projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc. 

 

- w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wpisania do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa 

Huta do realizacji w latach 2017 - 2018. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 15 radnych 

Za głosowało         –     14 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymał się         -       1 radny 

5 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/423/17. 

 

Druk nr 453 - projekt Zarządu – referent Adam Krztoń, pozytywna opinia Komisji 

Rewizyjnej. 

 

- w sprawie zmiany podziału środków finansowych na zadanie pn. „Obsługa Dzielnic” na rok 

2017. 

W dyskusji głos zabrali radni: Edward Wurst, Stanisław Moryc, Kacper Rosa, Edward Wurst. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

2 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XXXVI/424/17. 
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5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zaprosił Radnym na Dni Nowej Huty w dniu 10 czerwca 2017. 

 

Radny Marian Baś powiadomił o konsultacjach w sprawie zmian w gospodarce 

zielenią. Poruszył problem projektowanego podniesienia  wód gruntowych w Lasku 

Mogilskim i na Łąkach Nowohuckich – mieszkańcy są temu przeciwni. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz zapytała o przeniesienie kapliczki na os. Wandy. 

Przewodniczący poinformował o wystąpieniu do ZZM o pilną realizację uchwały Rady 

Dzielnicy XVIII. 

Zaapelowała o zajęcie się sprawą renowacji kapliczek przydrożnych.   

Radny Jerzy Daniec powiadomił o problemach związanych z odnową zabytkowej 

kapliczki przy ul. Brzeskiej.  

 

W dyskusji na temat przedłużania umów na stacje bazowe telefonii bez opinii 

okolicznych mieszkańców oraz wiarygodności badań stwierdzających ich brak szkodliwego 

wpływu udział wzięli radni: Bogusława Drabik, Marian Baś, Stanisław Moryc i Józef Szuba. 

 

Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba przekazał podziękowania Dyrekcji  

Warsztatów Terapii Zajęciowych z ul. Truskawkowej za dotychczasową opiekę. 

 
Radny Marek Kurzydło poinformował o podejściu Komisji do opiniowania projektów 

uchwał. 

 

6. Zamknięcie sesji. 

 

      Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął XXXVI sesję o godz. 20.30, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 
Protokołowała:                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                                                Stanisław Moryc 
 


